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PROTOKOLL – PPP ÅRSMÖTE 2023 

PROLOG 
Mötet avhölls den 3/2 hos 2022 års ordförande Bobby på Linnegatan 76. 
Vi var 10 medlemmar som samlades för drink. Glädjande nog så hade 
både Lacke och Hans-Christer anslutit sig. Johan R anslöt från Skåne. 
Adde, Conny, Lelle, Ola S och Tobi var frånvarande.  
Conny genomgår en ny och mycket tuff cellgiftsbehandling. Adde har en 
tung rehabilitering efter klaff- och pacemaker-operation. 
Ola S hade på förmiddagen tvingats kasta in handduken på grund av  
förkylning.  
Hovrättsrådet prioriterade whisky-provning i Linköping tillsammans med 
andra kamrater. 
På stilfronten noterades att alla PPPare utom en bar stilenlig kavaj och 
slips.  
Vi gladde oss åt Rogers närvaro under drinken. Ett av både Roger och 
andra uppskattat initiativ av Bobby. 
Prologen avslutades med att Kanslichefen beordrade uppställning för 
konterfej. Vi rangerades i längdordning och Kanslichefen försökte ta de 
traditionella 17 korten med hjälp av systemkamera, blixt och 
fjärrutlösning. Utrustningen mankerade dock. Det slutade med att Roger 
fick ta ett par kort med iPhone. 
Därefter kunde vi sätta oss till bords. Bobby slet hårt och serverade i tur 
och ordning: 

• Förrätt bestående av danskt rågbröd, Salma-lax, avocado, 
dressing á la Lotta och sesamfrön. 

• Råbiff som huvudrätt. Efter ett tag dök det också upp några lite 
trötta frittar. 

• Dessert bestående av Princesstårta i blå marsipan med PPP:s 
emblem! 

Värden avtackades varmt och årsmötet vidtog. 

1 VAL AV MÖTESORDFÖRANDE 
Bobby valdes med acklamation till mötesordförande och tackade för 
förtroendet. 

2 VAL AV PROTOKOLLFÖRARE OCH JUSTERINGSMAN 
Anders B utsågs med acklamation till protokollförare.  
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HC vill ha något att säga till om. Om inte hemma så i PPP-sammanhang. 
Mötet tillstyrkte storsint hans äskande att bli han justeringsman.  

3 JUSTERING AV FÖREGÅENDE ÅRS PROTOKOLL 

2022 års justeringsman Bobby var omedveten om sin tunga uppgift. 
Mötets storsinthet var fortfarande stor och protokollet ansågs som 
justerat. 

4 FASTSTÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD 
10 av 15 var närvarande.  
En muntligt framförd fullmakt från Conny till Alvis avvisades stadgeenligt. 
Röstlängden i golffrågor fastställdes till 8 (de närvarande som avser spela 
2023 års mästerskap.) 

5 VAL AV STYRELSE  
Flera förslag lanserades, inklusive omval av ordförande och 
festrepresentant som ett paketerbjudande.  
Mötet var mycket uppskattande till dessas insats under 2022 men tyckte 
det var ett för kollektivt tillvägångssätt. 
Ganska snart så utkristalliserades Stefan som huvudkandidat till 
ordförandeskapet. Han valdes snabbt och med acklamation, utan någon 
seriös motkandidat. 
På samma premisser valdes Johan F till golfrepresentant. 
Alvis och Anders F fördes fram som festrepresentanter. Alvis fick efter 
omröstning ett klart förnyat förtroende. 

6  ÄNDRING AV STADGAR 
Inga förslag hade inkommit. 
Både Anders B och Johan F påpekade att de publicerade stadgarna inte 
överensstämmer med fattade beslut. 
Juristerna med stort "J" (läs Johan och Alvis) utsåg sig själva till 
Stadgekommitté. De utlovade ett uppdaterat dokument, men oklart med 
vilken färdigtidpunkt.  
I uppdraget ingår att vid behov väcka förslag om ytterligare 
stagdeändringar. 

7 FRÅGA OM INVAL ELLER UTESLUTNING AV MEDLEM 
Frågan ställdes om detta numer ska vara med i dagordningen, med tanke 
på beslut på de senaste årsmötena. 
Stadgekommittén förväntas bringa klarhet.  
Anm. På årsmötet 2022 ansåg vissa röster att om ett medlemskap i PPP 
inte är eftertraktansvärt så ska kanske medlemmen kunna befrias från 
detta. 
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8 SPELDAG, SPELPLATS OCH SPELSÄTT FÖR PPP-MÄSTERSKAPET 
Förra årets evenemang på Hook var lyckat, för de sex som närvarade. 
Dock upplevdes avslutningen som rumphuggen (vi hade bara en 
övernattning). 
Andemeningen för 2023 var därför ett evenemang med två 
övernattningar och två golfrundor. 

8.1 SPELPLATS 
Fyra förslag lanserades och diskuterades: 
a. Åtvidaberg 
b. Frösåker vid Västerås 
c. Åre 
d. Skärgården (Värmdö, Fågelbro, Ingarö). 
Vid omröstningarna ville en klar majoritet fara till Åtvidaberg, vilket 
beslöts. 
Anm. En övervintrande traditionalist ville skrockande ha upp Kabul på 
listan. Det passerade utan replik.  

8.2 SPELSÄTT 
Bobby inledde med en något rörig framställan om kamratanda, lagmatch 
och scramble med mera.  
Scramble föll inte i god jord hos varken Johan F eller Anders B. De vill ha 
en tävlingsform där man spelar riktig golf och en individ vinner 
mästerskapet på bästa resultat. 
Därtill ställde sig donator Johan F väldigt frågande inför ett kollektivt 
scramble-vinnande av R:sons pokal. För att säkra att inget konstigt 
beslutades så var Alvis beredd att ge Johan någonstans mellan 10 och 
20 röster i golffrågor. 
Nu ska inga för långtgående slutsatser dras av Bobbys inlaga. Han var 
nog vid det här laget sliten av sitt värd- och ordförandeskap. Tungan 
löpte framför tanken. 
Han fick en eloge för att han tog upp lagaspekten på fjolårets årsmötet. 
Det beslutade upplägget föll i mycket god jord och det beslöts att upprepa 
det i år, dvs: 
Mästerskapet spelas som 36 håls poängbogey. Första ronden utgör 
också en lagmatch mellan deltagande bollar. I princip spelas en match 
hål för hål vid drinken eller ölen efter ronden. Golfkommitten lägger fast 
detaljerna när antalet startande är fastställt. 
Matchslipsen spelas först som en 18 håls kvalificeringsrond. De två bästa 
spelar därefter Matchfinal vid en tidpunkt och plats som de bestämmer. 
Mötet ser gärna Lidingö som kvalbana under första halvan av juni (prel 
12/6). Golfrepresentanten med hjälp av Anders F sonderar och 
återkommer med besked.  
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8.3 SPELDAG 
Ankomst beslutades till förmiddagen 23/8 med hemresa förmiddagen 
25/8. 

9 VAL AV GOLFKOMMITTÉ BESTÅENDE AV TRE PERSONER 
Anders B och Bobby valdes med acklamation att tillsamman med Johan 
F utgöra golfkommitté. 

10 FASTSTÄLLANDE AV HANDICAP FÖR MEDLEMMAR 
- 

11 ÖVRIGA FRÅGOR 
Alvis hade väckt tanken att flytta årsmötet från fredag till torsdag. 
Deltagarna ställde sig frågande och frågan bordlades. 
 
EPILOG 
Bobby avtackades varmt för ett gästfritt och väl genomfört möte. 
Tonen under hela mötet var varm och kamratlig. Liksom i fjol utdelades 
en stor mängd acklamationer.  
Mötet var stillsamt. Antagligen låg hälsoproblemen hos både när- och 
frånvarande som en skugga över oss. Allas tankar gick till Conny och 
Adde och deras jobbiga situation. 
 
Vid protokollet  Justeras av Hans-Christer 

     

Anders Bladh 
    

Täby, 6/2 2023 
 


